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Svar på inter pellation från Anders Pettersson (S) och Ann-Christine 
Furustrand (S) - Engelska skolan och idrottsplatsen 

Sammanfattning 

I en interpellation ställer Anders Pettersson (S) och Ann-Christine Furustrand (S) frå gor kopplat till 
den etablering av en skola på Österåkers IP och vad som händer med idrottplatsen 

Svar 

I en växande kommun som Österåker finns det ett behov av fler skolor. Eftersom vi nyligen har 
iordningställt en helt ny friidrottsarena i kommunen finns inte längre det behovet nere på Österåkers 
IP. Hela området, även kallat Kungsängen, är ett stort område som idag är planlagt för 
idrottsändamål. Genom att nyttja området bättre kan vi även få plats med en skola på området. För 
att möjliggöra en skola genomgår delar av området en detaljplaneförändring som just nu varit på 
samråd till den 27 augusti 2018. Befintliga byggnader så som omklädningsrum och cafeteria är i ett 
sådant skick att det aldrig varit ett alternadv att renovera utan utgångspunkten är att bygga nytt. För 
att få till bästa möjliga lösning på den här ytan så behöver allt planeras tillsammans. 

Som svar på frågan om idrottsområdets upprustning är kopplat till Engelska skolans etablering blir 
svar att oavsett om Engelska skolan väljer att etablera sig så behöver vi en skola på platsen och det 
är viktigt att vi planerar för en helhet. Så fort vi har en detaljplan klar för skolområdet kan vi 
skyndsamt påbörja att bygga för idrottsändamålen, då detta inte kräver en ändring av detaljplanen. 
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